

ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນາຖາວອນ

-----===000===-----

ຄໍາຮ້ອງທຸກ

ຮຽນ: ບັນດາທ່ານທີ່ນັບຖື

ເລື່ອງ: ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຕິດຕາມການດໍາເນີນການສືບຂ່າວຊອກຫາຄົນຫາຍຂອງເຈົ້າໜ້າທີ່

ຂ້າພະເຈົ້າ ນາງ ອິງ ຊຸຍມິງ, ປັດຈຸບັນຢູ່ບ້ານ ໂຄກນິນ, ເມືອງ ສີສັດຕະນາກ ນະຄອນຫຼວງ ວຽງຈັນ. ມີຈຸດປະສົງ ຂໍຮ້ອງທຸກ ມາຍັງທ່ານ ເລື່ອງ: ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຕິດຕາມການດໍາເນີນການສືບ ຂ່າວຊອກຫາການຫາຍຕົວຂອງສາມີ ຊີ ທ້າວ ສົມບັດ ສົມພອນ, ອາຍຸ 60 ປີ, ອະດີດຜູ້ອໍານວຍການສູນ ອົບຮົມຮ່ວມພັດທະນາ ທັງເປັນນັກພັດທະນາດິເດັ່ນຄົນໜຶ່ງ ທີ່ຊຸກຍູ້ວຽກງານພັດທະນາແບບຍືນຍົງຢູ່ ສປປ.ລາວ ຈົນໄດ້ຮັບລາງວັນ ຣາມອນ ແມັກໄຊໄຊ ໃນປີ 2005 ແລະລາງວັນພັດທະນາບຸກຄະລາກອນ ທີ່ດິເດັ່ນ ປະຈຳປີ 2001 ຈາກອົງການສະຫະປະຊາຊາດ (United Nations-ESCAP) ແລະທ່ານຍັງ ໄດ້ຮັບໃບຍ້ອງຍໍ, ໃບກຽດຕິຄຸນຈາກພາກລັດອີກຫລາຍສະບັບ.

ພາຍຫຼັງກັບຈາກການຫຼິ້ນກິລາທີ່ຫ້ອງການ ສູນອົບຮົມຮ່ວມພັດທະນາ, ບ້ານນາຄໍາ, ເມືອງສີໂຄດ ຕະບອງ ໃນຕອນແລງຂອງວັນທີ 15/12/2012, ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະສາມີໄດ້ເດີນທາງກັບບ້ານ ດ້ວຍລົດ ຄົນລະຄັນ. ຜູ້ເປັນສາມີຂີ່ລົດຈີບ ສີຂຽວ ເລກທະບຽນ ກກ. 2624 ຕາມຫຼັງຂ້າພະເຈົ້າມາ ເມື່ອມາຮອດບໍ ລິເວນໃກ້ບ້ອມຕໍາຫຼວດຫຼັກ 3 ຂ້ອຍກໍບໍ່ເຫັນລາວຕາມຫຼັງຂ້ອຍມາອີກເລີຍ. ສະນັ້ນຈຶ່ງໄດ້ມາລໍຖ້າຢູ່ທີ່ບ້ານ ດົນສົມຄວນ ຈຶ່ງໂຫລະສັບຫາສາມີ ແຕ່ປາກົດວ່າ ໂຫລະສັບຖືກປິດ ແລະບໍ່ມີສັນຍານ.

ໃນເວລາເຊົ້າມືດ ຂອງວັນທີ 16/12/2012 ເວລາ ປະມານ 1.30 ໂມງ ຂ້ອຍແລະລູກຫຼານໄດ້ ພາກັນອອກຕາມຫາຕາມເສັ້ນທາງທີ່ພົບລາວຄັ້ງສຸດທ້າຍ ພ້ອມຊອກຫາຢູ່ໂຮງຫມໍຫລາຍແຫ່ງທີ່ວ່າ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນແຕ່ກໍບໍ່ພົບເຫັນຕົວຜູ້ກ່ຽວ.

ແລະໃນຕອນຮຸ່ງເຮົາ ຂອງວັນທີ 16/12/2012 ພວກເຮົາໄດ້ແຈ້ງການຫາຍຕົວໃຫ້ແກ່ ອໍານາດ ການປົກຄອງບ້ານ ໂຄກນິນ, ເມືອງສີສັດຕະນາກ ນະຄອນຫຼວງ. ພ້ອມແຈ້ງຄວາມໄວ້ທີ່ ຫ້ອງການຕໍາ ຫຼວດເມືອງສີສັດຕະນາກ ແລະສືບຕໍ່ຊອກຫາຜູ້ກ່ຽວອີກຄັ້ງຕາມບັນດາໂຮງຫມໍຕ່າງໆໃນນະຄອນຫຼວງວຽງ ຈັນ.

ຕົກມາຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 17/12/2012 ພວກເຮົາໄດ້ໄປແຈ້ງຄວາມຢູ່ທີ່ຫ້ອງການຕໍາຫລວດ ນະຄອນຫລວງ ແລະໄດ້ຂໍເບິ່ງກ້ອງວົງຈອນປິດ ໃນການເບິ່ງກ້ອງວົງຈອນປິດເຫັນວ່າ ໃນເວລາລະຫວ່າງ

18.00 ໂມງ ຂອງວັນທີ 15/12/2012 ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນສາມີຂອງຂ້າພະເຈົ້າຖືກຕຳຫຼວດທີ່ບ້ອມບໍລິເວນ ຫຼັກ 3 (ຕໍ່ໜ້າໂຮງຮຽນການຊ່າງລາວເຢຍລະມັນ ທາງໄປທ່າເດືອ) ເອີ້ນໃຫ້ລາວຈອດລົດ, ຕໍ່ມາເຫັນ ລາວຢ່າງລົງຈາກລົດເພື່ອເຂົ້າໄປໃນບ້ອມຕຳຫຼວດ, ຕໍ່ມາບໍ່ດົນເທົ່າໃດນາທີ ໄດ້ມີຊາຍຄົນນຶ່ງຂີ່ລົດຈັກສີ ແດງ-ຂາວ, ນຸ່ງເສື້ອກັນລົມສີດຳ, ຖືໝວກກັນກະທົບສີຂາວມາຈອດຢູ່ທາງຢ່າງໃກ້ບໍລິເວນດ້ານໜ້າລົດ ຈີບ ຂອງສາມີຂ້າພະເຈົ້າ ພ້ອມແລ່ນໄປຫາລາວທີ່ບ້ອມຕຳຫຼວດຢ່າງໄວວາ. ຈາກນັ້ນ, ຜູ້ຊາຍຄົນດັ່ງກ່າວ ໄດ້ຢ່າງມາຂັບລົດຂອງສາມີຂອງຂ້າພະເຈົ້າອອກໄປ ໂດຍບໍ່ໄດ້ໃຕ້ຕາໄຟເລີຍ ແລະໄດ້ປະລິດຈັກຂອງ ລາວໄວ້ຢູ່ທີ່ເດີມ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ ປະມານ 3-5 ນາທີ, ໄດ້ມີລົດກະບະຄັນນຶ່ງຂັບມາໂດຍເປີດໄຟຂໍທາງມາ ຈອດຂ້າງບ້ອມຕຳຫຼວດ, ຈາກນັ້ນໄດ້ນຳຕົວສາມີຂ້າພະເຈົ້າຂຶ້ນລົດ ແລະຂັບອອກໄປ.

ໃນວັນທີ 17/12/2012 ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຂຽນຈົດໝາຍຮ້ອງຮຽນໄປຍັງ ຫົວໜ້າກອງບັນຊາການ ກະຊວງປ້ອງກັນຄວາມສະຫງົບ ໃນເຫດການທີ່ພົບເຫັນໃນກ້ອງວົງຈອນບິດ ເພື່ອໃຫ້ການຈັດຕັ້ງຊ່ວຍສືບ ສອບຫາຂໍ້ມູນຄວາມເປັນຈິງຊ່ວຍຂ້າພະເຈົ້າ.

ມາຮອດວັນທີ 18/12/2012, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຂຽນຈົດໝາຍ ໄປຍັງກະຊວງປ້ອງກັນຄວາມສະຫງົບ ເພື່ອສືບຊອກຫາຂໍ້ມູນອີກຄັ້ງໜຶ່ງ.

ແຕ່ມາເຖິງປັດຈຸບັນ ເປັນເວລາ 5 ວັນ ນັບແຕ່ມີເກີດເຫດການ, ຂ້າພະເຈົ້າຍັງບໍ່ໄດ້ຮັບຂ່າວຄາວ ຄວາມຄືບໜ້າໃດໆຂອງສາມີຂ້າພະເຈົ້າເລີຍ.

ຕໍ່ກັບເຫດການທີ່ເກີດຂຶ້ນດັ່ງກ່າວ, ຂ້າພະເຈົ້າໃນນາມຂອງຜູ້ເປັນພັນຍາມີຄວາມກັງວົງແລະເປັນ ທຸກທີ່ສຸດຕໍ່ກັບກາຍຫາຍຕົວຂອງສາມີ, ດັ່ງນັ້ນຈຶ່ງໄດ້ຂຽນໃບຮ້ອງທຸກສະບັບນີ້ເພື່ອຂໍຄວາມເຫັນອີກເຫັນໃຈ ມາຍັງທ່ານປະທານໃນການຕິດຕາມການດຳເນີນການສືບສວນຂອງເຈົ້າໜ້າທີ່ທີ່ໃຫ້ມີຄວາມເປັນທຳແລະ ວ່ອງໄວດ້ວຍ.

ຮຽນມາດ້ວຍຄວາມເຄົາລົບເປັນຢ່າງສູງ ແລະຫວັງວ່າທ່ານຈະຊ່ວຍພິຈາລະນາຕາມສົມຄວນດ້ວຍ.

ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ວັນທີ 21 ທັນວາ 2012

ຜູ້ຮ້ອງຂໍ



ນາງ ອິງ ຊຸຍມິງ

ພັນລະຍາ ຂອງ ທ່ານ ສົມບັດ ສົມພອນ

ໂທລະສັບ: 020 2368 8818

ອີເມວ: shuimeng@gmail.com

55616464

ນ.ນ.ບ.

ອົງການໄອເປຍການ ປະຊາຊົນ ສູງສຸດ	
ປະຊາຊົນ	ເລກທີ 018 / ອອປສ
	ວັນທີ 2.1.12.12

ພົວພັນຊື່ ຫຼື ຫາງ ບິ ອ

021 353690

ພົວພັນ 1997 ກຸ່ມ 4

